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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   54/2020

ΑΠΟΦΑΣΗ   695/2020

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 30η Δεκεμβρίου 2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 54η/2020 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά 
την υπ’ αριθμ. πρωτ.  87053/24-12-2020 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε 
σύμφωνα με το νόμο. 

Η συνεδρίαση πραγματοποιείται με τηλεδιάσκεψη (με χρήση του λογισμικού zoom), σύμφωνα 
με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 10 της Π.Ν.Π. (ΦΕΚ  55/11.03.2020 τ. Α’) και της υπ’ 
αριθμ. 426/77233/13-11-2020 εγκυκλίου του Υπουργείου Εσωτερικών και συμμετέχουν σε 
αυτή ο κ. Φάβας Γεώργιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής 
και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.  1) Λιάππας Λεωνίδας, 2) Μαρινάκης Σαράντος, 
3) Μπάκας Ιωάννης και 4) Τζαμουράνης Βασίλειος.

Δεν συμμετέχουν αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος και 4) Πολίτης Δημήτριος.

Στη συνεδρίαση συμμετέχουν τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής κ.κ. 
Δρούγας Παντελής, Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, Χριστόπουλος Ιωάννης και Αγγελής 
Αναστάσιος, αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Μπασακίδη Νικόλαο, Πολίτη Δημήτριο, 
Κοσμόπουλο Βασίλειο και Αλειφέρη Καραθανάση Ελένη, αντίστοιχα. 

Επίσης στη συνεδρίαση κλήθηκαν Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων και Πρόεδροι 
Κοινοτήτων, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω 
Κοινότητες και απ’ αυτούς:
 Συμμετέχουν:

- Λόγω απουσίας του Προέδρου του Συμβουλίου της Κοινότητας Καλαμάτας κ. Λύρα 
Παναγιώτη, η αναπληρώτρια αυτού κα Μπάμπαλη Αικατερίνη. 

- Η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοινότητας Μ. Μαντίνειας κα Χρονοπούλου Μαρία.
 Δεν συμμετέχουν:

- Οι Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων: 1) Βέργας κ. Κουρεντζής Γεώργιος και 2) 
Θουρίας κ. Κυριακόπουλος Κωνσταντίνος. 

- Οι Πρόεδροι Κοινοτήτων: 1) Αλαγονίας κ. Καζάκος Γεώργιος, 2) Αλωνίων κ. 
Χριστόπουλος Βασίλειος και 3) Πηγών κ. Μαρκόπουλος Απόστολος. 

Στη συνεδρίαση επίσης συμμετέχουν ο δημοτικός σύμβουλος κ. Φαββατάς Δημήτριος, καθώς 
και ο Συμπαραστάτης του Δημότη και της Επιχείρησης του Δήμου κ. Φερετζάκης Γεώργιος.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.   
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 5 (iii) ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο :

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2021, των Κεφαλαίων Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτημάτων Δήμου Καλαμάτας: (iii)  «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ».

Το με αριθμ. πρωτ. 85299/21-12-2020 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, 
Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο 
φάκελο του θέματος προς ενημέρωση, μαζί με τα διαβιβαζόμενα με αυτό εισηγητική έκθεση 
και σχέδιο προϋπολογισμού, έχει αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ» 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2021 για το 
κληροδότημα «ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα 
ημερησίας διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΩΣ ΔΙΟΙΚΟΥΣΑΣ – ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Επί του προϋπολογισμού οικον. έτους  2021 του κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ»   το Συμβούλιο της Κοινότητας Μ. Μαντίνειας  εκφράζει τη σύμφωνη 
γνώμη του με την υπ’ αριθμ. 21/2020 απόφασή του η οποία απεστάλη στο  Τμήμα 
Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας.  

Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

Εδώ πέρα όπως γνωρίζετε δεν έχουμε κάτι μισθωμένο, υπάρχει το ζήτημα…, 
έχουμε ένα σπίτι στην Αθήνα το οποίο θέλει φτιάξιμο και είμαστε στη 

διαδικασία που πρέπει να αναθέσουμε, θα έρθει αυτό στην Οικονομική Επιτροπή, σε κάποιον 
τεχνικό να μπει μέσα και βέβαια να γίνει και η σχετική προκήρυξη. 
Όσον αφορά το κάτω θα τα πούμε στο τελευταίο θέμα της ημερήσιας διάταξης, παρακάτω, τι 
προτείνουμε να γίνει όσον αφορά την εξέλιξη σχετικά με την αξιοποίηση των ακινήτων που 
βρίσκονται στη Μικρή Μαντίνεια. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Και αυτό απ’ ότι φαίνεται είναι μη επισφαλή τα έσοδά του. 23.000. 

23.000, αυτά υπήρχαν, κύριε συνάδελφε, γιατί όταν ήταν μισθωμένο το 
ακίνητο δυστυχώς δεν ήταν και η καλύτερη συμπεριφορά από τον μισθωτή ο 

οποίος είναι Μεσσήνιος και δάσκαλος στο επάγγελμα και ο οποίος είχε δύο παιδιά τα οποία 
πήγαν και σπούδασαν και δεν πλήρωνε τακτικά τα ενοίκια. Ήρθαμε σε μία διαπραγμάτευση… 

Δάσκαλος επιχειρηματίας; Δάσκαλο επιχειρηματία πρώτη φορά ακούω δεν 
θα ήταν δάσκαλος, επομένως …..(δεν ακούγεται) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 
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Εγώ δεν είπα ποιος, εγώ δεν είπα ποιος και δεν είναι και πρέπον, αλλά νομίζω 
στην εισήγηση φαίνεται αυτό μέσα, ποιος είναι ο οφειλέτης και δεν πρέπει να 

το πούμε και έτσι είναι το σωστό, από κει και πέρα έγινε μία προσπάθεια όταν ήταν 
Ίδρυμα…. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: …..(δεν ακούγεται).

Κύριε Χριστόπουλε, πριν ακόμη περάσει στα χέρια του Δήμου, να ’ρθούμε σε 
μία συνεννόηση, να καταβάλλει κάποιες δόσεις γιατί εκδήλωνε σαφή αδυναμία 

σύμφωνα με τα χρήματα τα οποία ελάμβανε από το επάγγελμά του, κάποια χρήματα είχε 
δώσει σιγά-σιγά, σε κάποια σημεία αυτό μάλλον έχει χαθεί, νομίζω θα πρέπει να το 
ξαναδούμε και ως Υπηρεσία, εάν βγουν και αυτές οι πολυπόθητες 100-120 δόσεις, που 
συζητάνε.. που συζητάει τώρα να τον καλέσουμε, να κάνει μία ρύθμιση, για να μπορέσει να 
κυλήσει σιγά-σιγά, έτσι ώστε να τα εισπράξουμε. Ελπίζω. 
Εντάξει; 

Πάντως για την οικονομία της συζήτησης και αφού είναι μέσα και ο 
Σαράντος, ο νέος Αντιδήμαρχος Οικονομικών, αυτά όλα θα πρέπει να τα 

δούμε σε μια διαδικασία ξεκαθαρίσματος, γιατί ιδιαίτερα όπως το προηγούμενο του 
«ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» φέρνουν…, προβλήματα φέρνουν παρά λύνουν. Έτσι; Κάποια πρέπει να 
λυθούν απ’ αυτά. 

Γιάννη, νομίζω ότι όλοι ομονοούμε σ’ αυτό. 
Λοιπόν, συμφωνούμε για του «ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ» τον Προϋπολογισμό; 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Τι να κάνουμε; 

Εγώ, Πρόεδρε, δεν θα συμφωνήσω με το αιτιολογικό ότι ίσως το 
μεγαλύτερο, όχι ίσως, το μεγαλύτερο περιουσιακό στοιχείο του Δήμου, το 

Κληροδότημα ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ έχει αυτή τη στιγμή προϋπολογισμό 25.399, εκ των οποίων τα 
23.716 είναι μισθώματα που διεκδικούνται από το παρελθόν. Θεωρώ ότι υπάρχει ζήτημα 
τεράστιο, το ότι αυτό το περιουσιακό στοιχείο έχει μείνει αναξιοποίητο και της Καλαμάτας και 
της Αθήνας και γι’ αυτό τον λόγο θα ψηφίσω Κατά αυτού του προϋπολογισμού. 

Ναι, εγώ απλά υπενθυμίζω ότι στη δικαιοδοσία του Δήμου ως Κληροδότημα 
περιήλθε τον Δεκέμβριο του 2018 και από κει και πέρα γίνεται… 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: ’17, ’17. Νοέμβριο του ’17. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ’18, κύριε συνάδελφε, ’18. 

Τον Νοέμβριο του ’17. Έχω τη συμβολαιογραφική πράξη της Ζωντανού, 
της συμβολαιογράφου. 

Του ’17; Τόσο λάθος; Τέλος πάντων. 
Λοιπόν, και πάλι καλά που έφτασε να έρθει στα χέρια του Δήμου γιατί υπήρχαν 

τεράστια προβλήματα μέχρι να γίνει η εκκαθάριση του Ιδρύματος και η πληρωμή των φόρων 
μεταβίβασης και ΕΝΦΙΑ το οποίο όφειλε ως Ίδρυμα το συγκεκριμένο. 
Λοιπόν, Συμφωνεί ο Γιάννης.
Διαφωνεί ο Βασίλης.
Ο κ. Λιάππας;

ΛΙΑΠΠΑΣ: Ναι, εντάξει.

Συμφωνεί. Ο κ. Αγγελής συμφωνεί; Κύριε Αγγελή; 
Κατά Πλειοψηφία ούτως ή άλλως. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΑΓΓΕΛΗΣ: Ναι, Ναι, Συμφωνώ. 

Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
καθώς  επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν, μειοψηφούντος  του κ. Τζαμουράνη ο οποίος τάσσεται ΚΑΤΑ, κατά 
πλειοψηφία,  

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     

Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2021, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής 
εικόνα:

ΕΣΟΔΑ 25.399,55  €
ΕΞΟΔΑ 24.699,55  €
ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 700,00  €

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Γεώργιος Φάβας 1. Αγγελής Αναστάσιος 

2. Δρούγας Παντελής

3. Λιάππας Λεωνίδας

4. Μαρινάκης Σαράντος

5. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

6. Μπάκας Ιωάννης

7. Τζαμουράνης Βασίλειος

8. Χριστόπουλος Ιωάννης

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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